
Z A P I S N I K 

sa 11. posebne  śednice prvog redovnog (proljećnjeg) zasijedanja u 2013. 

godini Skupštine Crne Gore 25. saziva, održane 24 i 25. jula 2013. godine 

 

 

  Śednica je počela 24. jula u 12 sati i 40 minuta. 

  Śednici je predśedavao Ranko Krivokapić, predśednik Skupštine, a jednim 

dijelom, zbog spriječenosti predśednika, predśedavali su, naizmjenično, Željko 

Šturanović i Suljo Mustafić, potpredśednici Skupštine. 

  Predśednik Skupštine je podśetio da je ovo śednica u redovnom zasijedanju 

posvećena premijerskom satu i poslaničkim pitanjima i obavijestio da je dnevni red 

śednice 

 

          PREMIJERSKI SAT I POSLANIČKA PITANJA. 

 

  U okviru premijerskog sata pitanja predśedniku Vlade  postavili su: 

 

 1. Poslanik mr MILUTIN SIMOVIĆ, predśednik Kluba poslanika Demokratske 

partije  socijalista: 

Koji je aktuelni status najznačajnijih investicionih projekata i kakva je dalja 

dinamika njihove realizacije? 

  MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao mr Milutin Simović, a Milo Đukanović, predśednik Vlade je odgovorio 

na komentar. 

 

           2. Poslanik SRĐAN MILIĆ, u ime Kluba poslanika Socijalističke narodne partije: 

         Koliko je novca uplaćeno u Fond za profesionalnu rehabilitaciju i zapošljavanje 

lica sa invaliditetom od 23. maja 2009. godine do dana postavljanja ovog pitanja; da 

li su sva ministarstva u Vladi Crne Gore uplaćivala novac u ovaj Fond u skladu sa 

Zakonom o profesionalnoj rehabilitaciji i zapošljavanju lica sa invaliditetom; koliko je 

novca iz tog Fonda u navedenom periodu utrošeno za realizaciju programa za 

profesionalnu rehabilitaciju i zapošljavanje lica sa invaliditetom predviđenih 

Zakonom o profesionalnoj rehabilitaciji i zapošljavanju lica sa invaliditetom; gdje je 

utrošen „preostali“ iznos novca iz Fonda; koliko je zdravstvenih ustanova, škola, 

biblioteka, organa državne uprave i lokalne samouprave u Crnoj Gori fizički 

pristupačno licima sa invaliditetom i koliko od njih ima unutrašnju infrastrukturu koja 

je funkcionalno prilagođena ovim licima; tražim da mi dostavite spisak svih 

navedenih ustanova koje nisu pristupačne licima sa invaliditetom uz informaciju 

kada će biti adaptirane na način da se obezbijedi pristupačnost, kao i spisak svih 

koje su pristupačne ovim licima na dan postavljanja ovog pitanja. Koliko u 
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zdravstvenim ustanovama Crne Gore ima zaposlenih zdravstvenih radnika koji 

poznaju gestovni govor; ovaj podatak tražim pojedinačno za sve zdravstvene 

ustanove u Crnoj Gori, i ukupno. Koliko je na dan postavljanja ovog pitanja 

registrovano nezaposlenih osoba sa invaliditetom na evidenciji Zavoda za 

zapošljavanje; koliko je od 01. 01. 2004. godine do dana postavljanja ovog pitanja 

zaposleno osoba sa invaliditetom; koliko je lica sa invaliditetom zaposleno od 

početka primjene člana 21 i 22 Zakona o profesionalnoj rehabilitaciji i zapošljavanju 

lica sa invaliditetom? 

           MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao Srđan Milić, a Milo Đukanović, predśednik Vlade je odgovorio na 

komentar. 

 

   3. Poslanik BORISLAV BANOVIĆ, predśjednik Kluba poslanika 

Socijaldemokratske partije: 

            Koliko novca se godišnje potroši na plaćanje štete nastale greškama državnih 

organa, odnosno funkcionera i službenika koji rukovode tim organima i rade u njima; 

da li je taj problem izražen i šta Vlada preduzima u cilju povećanja odgovornosti 

službenika i efikasnosti državne uprave; koliko novca se godišnje izdvoji na plaćanja 

zbog neosnovanog lišenja slobode i koliko je novca potrošeno po osnovu plaćanja 

troškova sudskih postupaka i troškova branilaca u sporovima koje su državni organi 

izgubili? 

          Odgovor traži i u pisanoj formi. 

           MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao Borislav Banović, a Milo Đukanović, predśednik Vlade je odgovorio na 

komentar. 

 

          mr Raško Konjević, ministar unutrašnjih poslova je obavjestio prisutne na 

śednici o dešavanjima u Budvi povodom Parade ponosa. 

 

         4.  Poslanik DARKO PAJOVIĆ, predśednik Kluba poslanika Pozitivne Crna Gora: 

         Koliko ste u posljednjih osam mjeseci imali bilateralnih susreta sa premijerima 

država članica Evropske unije, osim međunarodnih konferencija i kongresa, kojim 

povodom i kakvi su efekti tih susreta za građane Crne Gore? 

         Odgovor traži i u pisanoj formi. 

         MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao Darko Pajović, a Milo Đukanović, predśednik Vlade je odgovorio na 

komentar.  

 

        5. Poslanik FATMIR GjEKA,  predśednik Kluba poslanika Albanskih partija 

(FORCA, DP) HGI i LPCG: 
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         Kada će početi treća faza rekonstrukcije puta Ulcinj - Sukobin i da li Vlada Crne 

Gore planira proširenje graničnog prelaza Sukobin - Murićan, tj. njegovu upotrebu i za 

protok robe?  

      MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje Fatmira Gjeke. 

 

       6. Poslanik ALMER KALAČ, predśednik Kluba  poslanika Bošnjačke stranke: 

       Koje aktivnosti Vlada Crne Gore čini u pravcu proširenja mreže diplomatsko-

konzularnih predstavništva, i konkretno, da li se, može očekivati da će, u skorijem 

periodu, doći do otvaranja diplomatsko-konzularnog predstavništva Crne Gore u 

Luksemburgu? 

       Odgovor traži i u pisanoj formi. 

       MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje, a odgovor je 

komentarisao Almer Kalač. 

 

        Predśednik Skupštine je konstatovao da je završen dio sjednice koji se odnosi 

na premijerski sat i odredio kraću pauzu. 

 

*  *  * 

 

     Śednica je prekinuta u 14 sati i 40 minuta, a nastavila u 14 sati i 45 minuta. 

 

    Poslanička pitanja postavili su: 

 

     Potpreśedniku Vlade i ministru vanjskih poslova i evropskih integracija 

 

1. Poslanik VASILIJE LALOŠEVIĆ 

         Pristupanjem Republike Hrvatske Evropskoj Uniji od 1. jula 2013. godine, Crna 

Gora će dijeliti granicu sa EU. To je svakako, veliki događaj za Hrvatsku, ali će u 

značajnoj mjeri uticati i na njene susjede Crnu Goru, Srbiju  i Bosnu i Hercegovinu. 

Šta MVPIEI - radi, osim štampanja informatora, da crnogorski građani imaju bolji uvid 

u to koji je uticaj ulaska Hrvatske u EU na njihovu svakodnevnicu, u situacijama koje 

se tiču ekonomije, trgovine, oblasti rada, obrazovanja, putovanja i dr. 

      Odgovor traži i u pisanoj formi. 

      Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Igor Lukšić, potpredśednik Vlade i 

ministar vanjskih poslova i evropskih integracija, a Vasilije Lalošević je komentarisao 

odgovor. 

 

2. Poslanik SRĐAN PERIĆ  

Da li se u Ministarstvu kojim rukovodite vodi uredan registar ili drugi vid 

evidencije crnogorskih iseljenika; ukoliko je odgovoran potvrdan, molim Vas za 



4 
 

odgovor koliko je naših iseljenika van Crne Gore i u kojim državama sa pratećim 

podatkom o broju iseljenika po državama. 

      Odgovor traži i u pisanoj formi. 

       Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Igor Lukšić, potpredśednik Vlade i 

ministar vanjskih poslova i evropskih integracija, a Srđan Perić je komentarisao 

odgovor. 

 

 

       Potpreśedniku Vlade i ministru za informaciono društvo i telekomunikacije 

 

1. Poslanik mr ALEKSANDAR DAMJANOVIĆ 

1) Da li ste zadovoljni tenderskim postupkom privatizacije "Kontejnerski terminali 

i generalni tereti" a.d. i ponudom od strane kompanije "Global Ports" i da li će Vlada 

Crne Gore, odnosno Savjet za privatizaciju i kapitalne projekte dati "zeleno" svijetlo za  

dostavljenu ponudu na tenderu? 

     Odgovor traži i u pisanoj formi.  

     Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Vujica Lazović, potpreśednik Vlade i 

ministar za informaciono društvo i telekomunikacije, a mr Aleksandar Damjanović je 

komentarisao odgovor. 

2) Kada i na koji način Vlada Crne Gore namjerava da konačno formira 

sopstvenog operatera mobilne telefonije u državnom vlasništvu, s obzirom da na 

crnogorskom tržištu mobilne telefonije već duže vrijeme posluju tri moblina 

operatera u vlasništvu država, Srbije, Norveške i Njemačke? 

      Odgovor traži i u pisanoj formi.  

      Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Vujica Lazović, potpreśednik Vlade i 

ministar za informaciono društvo i telekomunikacije, a mr Aleksandar Damjanović je 

komentarisao odgovor. 

 

2. Poslanik MLADEN BOJANIĆ 

Da li ste kao potpreśednik Vlade za ekonomsku politiku i finansijski sistem 

saglasni sa načinom vođenja ukupne ekonomske politike Vlade Crne Gore, a naročito 

u vezi KAP-a, odnosno da li ste na sjednici Vlade podržali i da li ćete preporučiti 

poslanicima Vaše partije da podrže Predlog zakona o izmjenama i dopunama Zakona 

o budžetu Crne Gore za 2013. godinu, koji će se naći na dnevnom redu sjednice 

Skupštine zakazane za 01. avgust 2013. godine? 

      Odgovor traži i u pisanoj formi.  
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          Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Vujica Lazović, potpreśednik Vlade i 

ministar za informaciono društvo i telekomunikacije, a Mladen Bojanić je 

komentarisao odgovor. 

 

           Potpredśedniku Vlade za politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku i 

ministru pravde  

 

1. Poslanik VASILIJE LALOŠEVIĆ 

      Da li će Vlada Crne Gore u sklopu tzv. Akcionog plana za poglavlje 23. koje se 

odnosi na pravosuđe, antikorupciju i temeljna prava, formirati novo, posebno 

tužilaštvo za borbu protiv organizovanog kriminala, korupcije, terorizma i ratnih 

zločina, koje bi bilo autonomno u odnosu na državno tužilaštvo - nešto slično kao 

hrvatski „Uskos“? 

     Odgovor traži i u pisanoj formi.  

     Odgovor na poslaničko pitanje dao je Duško Marković, potpreśednik Vlade za 

politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku i ministar pravde, a Vasilije Lalošević je 

komentarisao odgovor. 

 

2. Poslanica AZRA JASAVIĆ 

      Koliko je pokrenuto krivičnih postupaka i donešeno presuda za slučajeve 

korupcije na visokom nivou i da li je i koliko oduzeto imovine od okrivljenih? 

Odgovor traži i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Duško Marković, potpreśednik Vlade  za 

politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku i ministar pravde, a Azra Jasavić je 

komentarisala odgovor.  

 

3. Poslanik NEVEN GOŠOVIĆ 

Šta su Vlada Crne Gore i Ministarstvo pravde i ljudskih prava uradili na realizaciji 

u više navrata datog obećanja da će se na adekvatan način odnijeti prema Inicijativi 

Udruženja "Goli otok" za Crnu Goru, za donošenje Zakona o poništavanju presuda, 

rješenja, akata i ostalih radnji državnih organa Republike Crne Gore i Federativne 

Narodne Republike Jugoslavije, izrečenih licima osumnjičenim za podršku Rezoluciji 

inforbiroa od 28. juna 1948. godine? 

      Odgovor traži i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Duško Marković, potpreśednik Vlade za 

politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku i ministar pravde, a Neven Gošović je 

komentarisao odgovor. 
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4. Poslanik ZORAN MILjANIĆ 

 Da li je gospodinu Dimitriju Potrubaču, finansijskom direktoru Kombinata 

aluminijuma, oduzeta putna isprava od strane Tužilaštva? 

       Odgovor traži i u pisanoj formi. 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Duško Marković, potpreśednik Vlade za 

politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku i ministar pravde, a Zoran Miljanić je 

komentarisao odgovor. 

 

 

 Ministru ekonomije: 

 

1. Poslanik dr ZORAN VUKČEVIĆ 

Koliki je značaj rute TAP-IAP za transport prirodnog gasa prema evropskom 

tržištu, koji prolazi i kroz Crnu Goru, za ekonomski razvoj naše države? 

   Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Vladimir Kavarić, ministar ekonomije, a 

dr Zoran Vukčević je komentarisao odgovor. 

 

2. Poslanik GENCI NIMANBEGU 

         Što Ministarstvo ekonomsije preduzima da bi AD Solana Ulcinj (Bajo Sekulić) 

zadržala proizvodnju soli kao djelatnost od opšteg značaja za Ulcinj i Crnu Goru; da li 

ste razmotrili mogućnost da Vlada preuzme u svoje vlasništvo Solanu Bajo Sekulić 

primjenjujući isti metod kao za Fabriku elektroda u Plužinama, tj. kao i kod prodaje 

većinskog paketa akcija prilikom privatizacije same Solane, kupovinom akcija na 

berzi; da li je u Savjetu za privatizaciju ikad razmatrana učinkovitost privatizacije tako 

dragocjenog resursa, kao što je Solana Bajo Sekulić, koja je rezultirala da se 

preduzeće od nekada 350 radnika pretvori u posrnulog giganta, radnicima daju 

otkazi, uz plate koje su nedostojne za život; dali su ikada usovjeni bilo kakvi zaključci 

o sudbini Solane osim zaključaka koji su usvojeni na proljeće 2012. godine kao 

odgovor na zahtjev Političkih partija NVO  sektora i evropske komisije  oko zaštite 

Solane? 

Odgovor traži i u pisanoj formi.  

          Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Vladimir Kavarić, ministar ekonomije, a 

Genci Nimanbegu je komentarisao odgovor. 
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Ministaru održivog razvoja i turizma: 

 

1. Poslanik dr MILORAD BAKIĆ 

Zašto, i pored brojnih obećanja, Vlada Crne Gore nije preduzela odgovarajuće 

mjere i obezbjedila sredstva potrebna da se u opštini Berane na adekvatan način 

riješi pitanje odlaganja komunalnog otpada? 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Branimir Gvozdenović, ministar održivog 

razvoja  i turizma, a dr Milorad Bakić je komentarisao odgovor. 

 

2. Poslanik GENCI NIMANBEGU 

         Tokom 2007. godine počela je igradnja objekata na lokalitetu Fusha e Topave, 

na jugozapadnom dijelu Kalaje. Ovaj objekat je izazvao veliko interesovanje javnosti 

zbog niiza kontraverznosti koji je pratilo procec povraćaja zemljišta a posebno 

gradnje na prostoru koji je bio sportski poligon prvo opštine Ulcinju a poslije samih 

starograđana. Već duži period na objektu se ne izvode radovi betonska građevina sa 

crvenim ciglama, koja ne priliči objektu kulture, dijelu nacionalne kulturne baštine, 

ruži pogled i izgleda ovog dijela grada. Što vaše Ministarstvo planira preduzeti u vezi 

sa ovim objektom koji je kako sam i dobio pisani odgovor od strane Ministarstva 

kulture niti je na mjestu niti u veličini za koji je izdata građevinska dozvola 2007. 

godine i sljedstveno tome niti su poštovani konzervatorski uslovi nekadašnjeg 

Republičkog zavoda  za zaštitu spomenika Kulture sadašnje Uprave; da li je potrebna 

zajednička reakcija Republičke inspekcije za zaštitu prostora i Sekretarijata za 

urbanizam opštine Ulcinj kako bi se ovaj objekat uklonio i ispoštovali uslovi iz 

građevinske dozvole; da li su predstavnici Ministarstva ili Uprava posjetili pomenuto 

gradilište da bi uporedili poštovanje zakona i ostvarili saradnju sa nadležnim 

Ministarstvom i Opštinom Ulcinj i provjerili poštovanje uslova iz građevinske dozvole; 

da li ovakav atak na Spomenik kulture koji ima Stari grad kao dio kulturne baštine 

zaslužuje ovakvu intertnost državnih organa; napominjem da to nije jedini ali svakako 

najupečatljiviji napad na ovaj dragocjeni spomenik kulture i da li su uporedili stanje 

danas sa stanjem od vremena proglašenja Starog grada za spomenike kulture. 

          Odgovor traži i u pisanoj formi.  

         Odgovor na poslaničko pitanje dao je Branimir Gvozdenović, ministar održivog 

razvoja  i turizma, a Genci Nimanbegu je komentarisao odgovor. 

 

3. Poslanik OBRAD GOJKOVIĆ 

          Kada je Javno preduzeće za upravljanje morskim dobrom Crne Gore raspisalo 

tender za zakup plaža i lokacija i kako je ta procedura sprovedena; za koliko lokacija 
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je tender raspisan pojedinačno po opštinama i sa koliko ponuđača su sklopljeni 

ugovori; kolika je vrijednost ugovora do sada sklopljenih po opštinama pojedinačno i 

da li "Morsko dobro" očekuje sklapanje još ugovora; da li je kašnjenje u ovoj 

proceduri proizvelo štetu po turističku sezonu 2013. godine? 

        Odgovor traži i u pisanoj formi.  

        Odgovor na poslaničko pitanje dao je Branimir Gvozdenović, ministar održivog 

razvoja  i turizma, a Obrad Gojković je komentarisao odgovor. 

 

4. Poslanik MLADEN BOJANIĆ 

Molim vas za konkretne informacije o tome koje je osobu osobe, Savjet za 

privatizaciju, u skladu sa tačkom 6. 1. Ugovora o prodaji 59,45% akcijskog kapitala 

HTP Boka, Herceg Novi, imenovao za kontrolora kontrolore koji nadziru ispunjenje 

obaveza kupca, da li su te osobe informisale Savjet kroz pisane izvještaje o stanju i 

koliko je iznosila njihova novčana nadoknada za te poslove, kao i ime i novčanu 

nadoknadu za pravnog savjetnika koji je učestvovao u kreiranju odredbi 7.1. i 7.2.  

koje definišu uslove raskida navedenog ugovora? 

          Odgovor traži i u pisanoj formi.  

         Odgovor na poslaničko pitanje dao je Branimir Gvozdenović, ministar održivog 

razvoja  i turizma, a Mladen Bojanić je komentarisao odgovor. 

 

5. Poslanica ZDENKA POPOVIĆ 

Kako od trenutka kada je Unija poslodavaca Crne Gore drastično smanjila 

svoje učešće, funkcioniše Fond za stanbeno solidarnu - izgradnju, odnosno ko sada 

prestavlja njegove konstituente, i da li su usvojeni novi statut i druga  akta koja su  

usklađena sa novonastalom situacijom; da li je izvršena dioba imovine nakon 

istupanja UPCG i kako ona izgleda; koliko je srestava iz Budžeta Crne Gore Vlada 

angažovala za potrebe Fonda za stanbeno-solidarnu izgradnju, koliko je bilo učešće 

drugih konstituenata Fonda i kako je ova struktura finansijkog učešća uticala na 

imovinska prava konstituenata, uz navođenje preciznih i konkretnih pokazatelja o 

tome; koliko je ukupno stanbenih jedinca izgrađeno iz srestava Fonda za stanbeno 

solidarno izgradnju  uz navođenje podataka po godinama i opštinama i pod kojim 

finansijskim uslovima su ovako  građeni stanovi plasirani na tržište; da li je Vlada 

analizirala rad Fonda za stanbeno solidarnu izgradnju i efikasnost upravljanja 

njegovom imovinom sa posebnim osvrtom na cijenu prodaje stanbenog prostora 

zainteresovanim građanima polazeći od svih povoljnosti pod kojim su takvi stanovi 

građeni? 

          Odgovor traži i u pisanoj formi.  
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         Odgovor na poslaničko pitanje dao je Branimir Gvozdenović, ministar održivog 

razvoja  i turizma, a Zdenka Popović je komentarisala odgovor. 

 

         Predśedavajući Suljo Mustafić je obavjestio da je ministru održivog razvoja i 

turizma postavila pitanje i poslanica Jelisava Kalezić ali je opravdano odsutna da 

pitanje postavi i usmeno.  

 

*  *  * 

 

         Śednica je prekinuta u 18 sati i 15 minuta, a nastavljena śutradan 25. jula u 10 

sati i 25 minuta.  

 

         Ministru saobraćaja i pomorstva: 

 

1. Poslanik ANDRIJA POPOVIĆ 

Kako će država pružiti kvalitetnu zaštitu pravima naših pomoraca, koja su 

veoma ugrožena neisplaćivanjem zarada na pojedinim stranim pomorskim 

kompanijama? 

         Odgovor na poslaničko pitanje dao je Ivan Brajović, ministar saobraćaja i 

pomorstva, a Andrija Popović je komentarisao odgovor. 

       Predśedavajući Željko Šturanović je obavjestio da je ministru saobraćaja i 

pomorstva postavila pitanje i poslanica Jelisava Kalezić ali je opravdano odsutna da 

pitanje postavi i usmeno.  

 

          Ministru finansija: 

 

1. Poslanica ZDENKA POPOVIĆ 

         Da li je oblast javnih nabavki jedno od glavnih žarišta korupcije u Crnoj 

Gori  o čemu svjedoče sugestije sa brojnih, važnih međunarodnih ali i domaćih 

adresa pa čak i same Vlade; naime Akcionim planom za sprovođenje Strategije 

za borbu protiv korupcije i organizovanog kriminala, kao posebno osjetljiva 

oblast, su označene upravo javne nabavke; da li se proces javnih  nabavki 

može opisati kao proces koji se odvija pod političkim odnosno stranačkim 

uticajem a ne onako kako zakon nalaže u skladu sa javnim interesom; u vezi 

sa ovim pitam: Koliko je u 2010, 2011 i 2012. godini poništeno postupaka 

javnih nabavki, šta je bio razlog ; da li je državna Komisija za kontrolu postupka 

javnih nabavki pravilnim tumačenjem odluka i zakonskih rješenja bitno uticala 

na postupak vrednovanja referenci ponuđača; koliko je iz Budžeta Crne Gore 
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utrošeno novca za javne nabavke u 2010, 2011 i 2012. godini, da li je novac 

poreskih obaveznika upotrijebljen na pravi način i usmjeren na prave 

investicije; takođe pitam koliko je novčanih sredstava za navedene godine 

utrošeno za postupak dodjele javnih nabavki neposrednim prikupljanjem 

ponuda (šoping-metodom), i da li se u tim slučajevima strikno poštovao zakon 

koji nalaže javno otvaranje ponuda; da li sistem javnih nabavki prestavlja  

značajnu biznis barijeru? 

 Odgovor traži i u pisanoj formi.  

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Damir Rašketić, sekretar Ministarstva 

finansija, a Zdenka Popović je komentarisala odgovor. 

  

         Ministru rada i socijalnog staranja: 

1. Poslanik BORISLAV BANOVIĆ 

1) Da li u Vladi imate podatak koliko je trenutno radno angažovanih osoba u 

državnoj i lokalnim upravama i drugim oblastima koje se finansiraju iz Budžeta, a da 

su ispunili jedan od uslova za penzionisanje; da li resorno ministarstvo vodi 

evidenciju o broju onih koji su premašili starosnu granicu za penzionisanje, a i dalje 

su radno angažovani; koliki je broj onih koji su ispunili oba uslova za peznionisanja, a 

i dalje su zapošljeni ili angažovani u javnom sektoru? 

       Odgovor traži i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Predrag Bošković, ministar rada i 

socijalnog staranja, a Borislav Banović je komentarisao odgovor. 

      2) Što su Vlada, nadležna ministarstva i uprave do sada preduzeli i šta planira da 

preduzmu u cilju rješavanja problema radnika hotela „Lipka“ iz Kolašina; na koji 

način se radnicima koji ne rade više od godinu dana mogu zaključiti radne knjižice, 

pošto ne mogu da dođu do radne dokumentacije, niti do poslodavca, a ne mogu da 

se prijave na evidenciju Zavoda za zapošljavanje, niti da zasnuju novi radni odnos?  

       Odgovor traži i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Predrag Bošković, ministar rada i 

socijalnog staranja, a Borislav Banović je komentarisao odgovor. 

 

2. Poslanik SRĐAN MILIĆ 

1) Koliko ima ratnih vojnih invalida u Crnoj Gori, kolika su njihova primanja i u 

koliko grupa su kategorisani; koje su povlastice koje imaju po pitanju liječenja, kako 

u zdravstvenim ustanovama tako i u banjskim liječilištima, kao i po pitanju besplatne  

kupovine medikamenata; da li je, na koji način i za koliko ratnih vojnih invalida 

regulisano stanbeno pitanje? 



11 
 

       Odgovor traži i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Predrag Bošković, ministar rada i 

socijalnog staranja, a Srđan Milić je komentarisao odgovor. 

2) Kolika su dugovanja svih pravnih lica u Crnoj Gori prema Fondu penzijskog i 

invalidskog osiguranja i Fondu zdravstvenog osiguranja u Crnoj Gori s posebnim 

akcentom na preduzeća koja se nalaze u procesu privatizacije, stečaja ili likvidacije; 

koliko je duga za doprinose, po Vama, nenaplativo od ukupnog broja pravnih lica, a 

koliko iz procesa privatizacije, stečaja, reorganizacije, likvidacije, kao i koliko je 

realno naplativo od ukupnog stanja dugovanja; koliko opomena je do sada upućeno 

obveznicima koji duguju, koliko rešenja o blokadi poslovnog računa, koliko rešenja o 

naplati iz nepokretnosti imovine i koliko rešenja o prinudnoj naplati?  

       Odgovor traži i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Predrag Bošković, ministar rada i 

socijalnog staranja, a Srđan Milić je komentarisao odgovor. 

 

3. Poslanica AZRA JASAVIĆ 

        RTV Panorama je prvi registrovani elektronski mediji u Crnoj Gori, shodno 

Rješenju od 18. 02. 1991. godine. Osnivač ovog medija je Alija Lujinović iz Pljevalja. 

RTV Panorami se na osnovu Rješenja inspekcije rada od 22. 03. 2010. godine 

privremeno zabranjuje rad jer nije uplaćivala doprinose za obavezno socijalno 

osiguranje od jula mjeseca 2008. godine zaključno sa januarom 2010. godine. 

Koliko je RTV Panorama ukupno novca bila dužna da uplati po osnovu doprinosa; 

Koliko je inspekcija rada donijela Rješenja kojim se privremeno zabranjuje rad 

najvišim dužnicima za poreze i doprinose u Crnoj Gori, koji su dužni višemilionske 

iznose, čiji spisak je javno objavljen, a isti su: A.D. Elektoprivreda Nikšić, A.D. Rudnik 

uglja Pljevlja, A.D. Radoje Dakić Podgorica, A.D. Rudnici boksita Nikšić, A.D. 

Pantomarket, A.D Komunalne djelatnosti Bar, A.D. Pobjeda Podgorica, A.D. Plus 

Commerce Nikšić, A.D. M.M.K. Standard Nikšić, DOO Tehnoput Podgorica ,DOO Mi-

Rai group Nikšić, DOO Premier Montenegro Podgorica , DOO Albona Podgorica, A.D. 

Put Bar, DOO Merkur Budva, DOO Epstours Budva, A.D. Servistrans Rožaje i drugi . 

Zašto isti aršini nisu primijenjeni na ustanove u Pljevljima kao što su: JP Čistoća, JP 

za održavanje puteva, JDRS RTV Pljevlja, JU "Centar za sport i rekreaciju", N. 

Biblioteka „S. Samardžić, Zavičajni muzej, JP Breznica, i druge a čiji ukupni dug 

1.532.143,48  eura. Zašto selektivno primjenjujete zakone. RTV Panorama je prvi 

registrovani elektronski mediji u Crnoj Gori, shodno Rešenju od 18. 02. 1991. 

godine. Osnivač ovog medija je Alija Lujinović iz Pljevalja. RTV Panorami se na osnovu 

Rešenja inspekcije rada od 22. 03. 2010. godine privremeno zabranjuje rad jer nije 
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uplaćivala doprinose za obavezno socijalno osiguranje od jula mjeseca 2008. godine 

zaključno sa januarom 2010. godine. Ista inspekcija je Rješenjem od 07. 04. 2010. 

godine naložila RTV Panorami da uplati neuplaćene doprinose i otkloni druge nađene 

nepravilnosti. Pri čemu je pečaćenjem objekta RTV onemogućen rad i pristup opremi 

na osnovu koje bi ova firma bila u prilici da stvori prihode i isplati doprinose. To je 

kako navodi Agencija za elektronske medije u svom dopisu Predsjedniku republike 

od 11. 05. 2011. godine  „dodatno pogoršalo, već ozbiljno ugroženo materijalno - 

finansijsko poslovanje ovog subjekta i opstanak dva medija. Imajući u vidu već vrlo 

skromnu ponudu lokalnih, posebno televizijskih sadržaja u zoni servisa ovog emitera, 

takav razvoj situacije ne pogoduje poboljšanju medijeske slike. Izuzetno teška 

situacija u kojoj se nalazi RTV Panorama samo je jedan od primjera i potvrde krajnje 

poražavajućih posledica za elektronske medije nastalih kako uslijed ekonomske krize 

tako i dosta nepromišljene revizije zakonskog medijskog okvira iz 2008. godine. Tako 

je, dosta ishitreno i nepromišljeno, ukinut sistem podrške elektronskim medijima po 

osnovu radio-difuzne preplate i takse za korišćenje radio prijemnika u motornim 

vozilima. Na taj način je, kako RTV Panorama tako i veliki broj ostalih elektronskih 

medija, ostao bez podrške za opstanak na tržištu na kojem se suočavaju sa 

ekonomskom krizom i teškim uslovima poslovanja.  Zašto se na isti način nije 

inspekcija odnosila prema navedenim subjektima, koji su dužni milionske iznose za 

poreze i doprinose. Zašto je zakon  samo primijenjen na RTV Panorami  zbog duga od 

svega par hiljada eura?  

          Odgovor traži i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Predrag Bošković, ministar rada i 

socijalnog staranja, a Azra Jasavić je komentarisala odgovor. 

 

4. Poslanica SNEŽANA JONICA 

Koliko je ukupno podnjeto zahtjeva za naplatu neisplaćenih potraživanja od 

strane zaposlenih kojima je prestao radni odnos kod poslodavca usled pokretanja 

stečajnog postupka od osnivanja Fonda rada do dana postavljanja ovog pitanja; 

tražim da dostavite pregled broja zahtjeva po godinama podnošenja, po opštinama i 

po privrednim subjektima. Koliko je zahtjeva ukupno pozitivno riješeno, koliko 

odbijeno, a koliko odbačeno; tražim podatke ukupno za period od osnivanja Fonda 

do dana postavljanja ovog pitanja, kao i pojedinačno po godinama, opštinama i 

privrednim subjektima; koliko je sredstava po tom osnovu isplaćeno od osnivanja 

Fonda do dana postavljanja ovog pitanja ukupno i pojedinačno za svaku godinu od 

osnivanja Fonda, te koliki je broj pozitivno riješenih zahtjeva za koje je izvršena 

isplata ukupno i za svaku godinu pojedinačno; koliko je ukupno zahtjeva koji su 
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pozitivno riješeni, a da za njih nije izvršena isplata; koliko je zahtjeva koji su pozitivno 

riješeni, a za njih nije izvršena isplata, a prošlo je: više od 6 mjeseci od konačnosti 

rješenja, više od godinu dana od konačnosti rješenja, više od 18 mjeseci od 

konačnosti rješenja, više od 2 godine od konačnosti rješenja, više od 2 i po godine od 

konačnosti rješenja, više od 3 godine od konačnosti fješenja; na osnovu kojih pravila 

je utvrđen redosled odlučivanja po predmetima; da li se odlučivalo po redosledu 

prispijeća ili su uspostavljeni neki drugi prioriteti i ukoliko jesu koji su to prioriteti; 

koliko je lica kojima je prestao radni odnos kod poslodavaca usled stečaja, a nisu 

ostvarili pravo na naplatu neisplaćenih potraživanja usled smrti, a zbog člana 19 

Zakona o Fondu rada to pravo nisu mogli da ostvare njihovi zakonski naslednici; 

koliko je sredstava uplaćeno Fondu rada od dana njegovog osnivanja do dana 

postavljanja ovog pitanja ukupno, a koliko pojedinačno po godinama; koliko je 

sredstava ukupno i po godinama od osnivanja do dana postavljanja pitanja uplaćeno 

Fondu: iz Budžeta Crne Gore, po osnovu doprinosa od nezaposlenosti na teret 

poslodavca, EU fondova, po osnovu donacija, poklona i drugih izvora u skladu sa 

Zakonom o radu. 

          Odgovor traži i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Predrag Bošković, ministar rada i 

socijalnog staranja, a Snežana Jonica je komentarisala odgovor. 

 

5. Poslanik GORAN TUPONjA 

       Koliko ima nezaposlenih, a koliko zaposlenih građana Crne Gore jula 2013. 

godine, a koliko ih je bilo u julu 2012. godine; šta namjeravate da uradite kako bi 

smanjili nezaposlenost do kraja tekuće godine, i koliko zaposlenih će ih prema Vašim 

projekcijama, biti u decembru ove godine; takođe, očekujemo odgovor koliko se 

novca od privatizacija preduzeća u vrijeme Vašeg mandata uložilo u otvaranje novih 

radnih mjesta i koliko ih je tim novcem otvoreno? 

          Odgovor traži i u pisanoj formi.  

          Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Predrag Bošković, ministar rada i 

socijalnog staranja, a Goran Tuponja je komentarisao odgovor. 

 

 Ministru kulture: 

 

1. Poslanik VELIZAR KALUĐEROVIĆ 

        Kada je i sa kojim izvođačem radova zaključen ugovor o rekonstrukciji i 

dogradnji objekta bivšeg Doma vojske u Podgorici, a za potrebe Muzičkog centra, 

kolilka je ugovorna cijena i ugovoreni rok za završetak radova; koliko je do sada 
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sredstava plaćeno za izvođenje radove uz navođenje iznosa plaćenog dijela 

ugovorene cijene pojedinačno po godinama; kada se očekuje potpuni završetak 

radova na rekonstrukciji i adaptaciji objekta bivšeg Doma vojske i kolika će biti 

konačna cijena za završetak ove investicije; da li se Ministarstvo kulture do sada 

obraćalo Vladi i iskazivalo eventualno nezadovoljstvo zbog kašnjenja u realizaciji 

investicije koja treba da obezbijedi adekvatne uslove za rad Muzičkog centra i 

Nacionalnog sinfonijskog orkestra i čime su u odgovoru Vlade pravdali ovoliko 

kašnjenje u realizaciji konkretnog investicionog projekta? 

           Odgovor traži i u pisanoj formi.  

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Branislav Mićunović, ministar kulture, a 

Velizar Kaluđerović je komentarisao odgovor. 

 

Ministru zdravlja: 

1. Poslanik dr MILORAD BAKIĆ 

          Koliko ljekara u Crnoj Gori ima licencu iz prakse, po osnovu propisane 

dokumentacije, kao dokaz stečenih dodatnih ekspertskih znanja i sposobnosti u 

skladu sa članom 6 Pravilnika o izdavanju, obnovi i oduzimanju licence, a koliko ih 

radi bez licence iz prakse; u kojim opštinama zdravstvene ustanove imaju deficit sa 

ljekarskim kadrom i koliki je broj lica medicinske struke na evidencijama 

nezaposlenih u Crnoj Gori, pojedinačno: ljekara, lica medicinske struke sa visokom, 

lica medicinske struke sa višom i lica medicinske struke sa srednjom stručnom 

spremom? 

Odgovor traži i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Miodrag Radunović, ministar zdravlja, 

a dr Milorad Bakić je komentarisao odgovor. 

 

Ministru unutrašnjih poslova: 

 

1. Poslanik NEVEN GOŠOVIĆ 

          Koliki broj građana Crne Gore sa prebivalištem u Crnoj Gori ima državljanstvo 

neke od republika bivše SFRJ (Slovenije, Hrvatske, Bosne i Hercegovine, Srbije, 

Makedonije),te koliki broj državljana Crne Gore ima prebivalište u nekoj od Republika 

bivše SFRJ. Koje mjere je Vlada Crne Gore preduzimala na potpisivanju i ratifikaciji 

Međunarodnog sporazuma Crne Gore sa Republikama bivše SFRJ (Slovenijom, 

Hrvatskom, Bosnom i Hercegovinom, Srbijom i Makedonijom), o dvojnom 

državljanstvu.  Dokle se u tom postupku sa svakom od republika bivše SFRJ stiglo, te 

koje mjere Vlada sada preduzima na zaključenju navedenih sporazuma? 
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Odgovor traži u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Raško Konjević, ministar unutrašnjih 

poslova, a Neven Gošović je komentarisao odgovor. 

 

2. Poslanik dr IZET BRALIĆ 

          Šta je Vlada preduzela na rješavanju problema na graničnom prelazu 

Dračenovac-Mehov Krš, gdje od dana sticanja samostalnosti Crne Gore ne postoji 

mogućnost izvoza drvnih sortimenata i svih sirovina i proizvoda koje podliježu 

fitosanitarnom pregledu; na ovaj način se jako otežava poslovanje privrednih 

subjekata jer se višestruko uvećavaju troškovi transporta što privrednike i 

proizvođače iz Rožaja čini nekonkurentnim? 

Odgovor traži u pisanoj formi.  

          Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Raško Konjević, ministar unutrašnjih 

poslova, a dr Izet Bralić je komentarisao odgovor. 

 

3. Poslanik OBRAD GOJKOVIĆ 

          Koje je aktivnosti Ministarstvo unutrašnjih poslova preduzelo posle afere 

kupovine ličnih karata na lokalnim izborima 07. aprila 2012. godine u Herceg Novom 

da bi se procesuirala lica koja su od strane optuženih označena kao organizatori 

ovog krivičnog djela; da li su preduzete sve mjere koje bi obezbijedile da se lica koja 

su u bjekstu privredu sudskim organima; pošto su od strane osuđenih date izjave da 

se to krivično djelo izvršilo za korist DPS-a i da je finansiranje i organizacija bila u 

Nikšiću, šta je MUP uradio da provjeri ove optužbe; da li MUP posjeduje podatke gdje 

se nalaze lica koja su označena kao organizatori koja su u bjekstvu i šta namjerava 

da preduzme. 

          Odgovor traži u pisanoj formi.  

          Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Raško Konjević, ministar unutrašnjih 

poslova, a Obrad Gojković je komentarisao odgovor. 

 

4. Poslanik GORAN TUPONjA 

          Crnogorska javnost je informisana da je 08. januara ove godine održan 

konsulatativni referendum radi prethodnog izjašnjavanja građana o teritorijalnoj 

promjeni Skupštine opštine Plav povodom inicijative građana Gusinja za dobijanje 

Opštine Gusinje. Kako je veliki broj građana sa prebivalištem u Plavu, a boravištem u 

inostranstvu došao zbog glasanja na referendumu, to vas molim da nas informišete 

da li je radi ocjenjivanja ispunjenosti uslova za teritorijalnu promjenu Vlada, na 

predlog vašeg Ministarstva, obrazovala Komisiju, u roku od 15 dana od dana prijema 
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rezultata referenduma. Odnosno, da li ste vi dali taj predlog Vladi i ako jeste, šta čini 

sadržaj vašeg predloga. 

          Odgovor traži u pisanoj formi. 

            Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Raško Konjević, ministar unutrašnjih 

poslova, a Goran Tuponja je komentarisao odgovor. 

 

5. Poslanica SNEŽANA JONICA 

Koliko je ukupno lica dobilo crnogorsko državljanstvo, u periodu od stupanja na 

snagu Zakona o crnogorskom državljanstvu tj. od 05. 05. 2010. do 02. jula 2013. 

Godine, na osnovu člana 12 Zakona; koliko je lica dobilo crnogorsko državljanstvo, u 

periodu od 30. jula 2010. godine do 02. Jula 2013. godine na osnovu člana 12 stav 

2 Zakona o crnogorskom državljanstvu; za koliko ste lica dobili predlog od 

predsjednika Crne Gore za prijem u crnogorsko državljanstvo u periodu od 30. jula 

2010. godine do 02. jula 2013. godine, na osnovu člana 12 stav 2 Zakona o 

crnogorskom državljanstvu, te koliko je lica dobilo crnogorsko državljanstvo na 

osnovu predloga predsjednika Crne Gore; za koliko ste lica dobili predlog od 

predsjednika Vlade Crne Gore za prijem u crnogorsko državljanstvo, u periodu od 30. 

jula 2010. godine do 02. jula 2013. godine, na osnovu člana 12 stav 2 Zakona o 

crnogorskom državljanstvu, te koliko je lica dobilo crnogorsko državljanstvo na 

osnovu predloga predsjednika Vlade Crne Gore; za koliko ste lica dobili predlog od 

predsjednika Skupštine Crne Gore za prijem u crnogorsko državljanstvo, u periodu od 

30. jula 2010. godine do 02. jula 2013. godine, na osnovu člana 12 stav 2 Zakona o 

crnogorskom državljanstvu, te koliko je lica dobilo crnogorsko državljanstvo na 

osnovu predloga predsjednika Skupštine Crne Gore; koliko ste mišljenja da je neko 

lice od posebnog značaja za Crnu Goru (član 12 stav 3 Zakona) dobili od organa 

uprave nadležnih za odgovarajuće resore ukupno i pojedinačno po organima uprave 

u periodu, od 05. 05. 2008. godine, odnosno od stupanja na snagu Zakona o 

crnogorskom državljanstvu do 02. jula 2013. godine; tražim da mi dostavite kopije 

svih predloga koji su vam dostavljeni na osnovu člana 12 stav 2 Zakona i kopije svih 

mišljenja koja su vam dostavljena na osnovu člana 12 stav 3 Zakona. Napominjem 

da od Vas ne tražim imena i podatke za lica koja su dobila državljanstvo po osnovu 

člana 12, već samo podatke o licima za koja ste dobili predloge na osnovu člana 12 

stav 2 ili mišljenja na osnovu člana 12 stav 3 Zakona, to jest kopije tih predloga i 

mišljenja; kako bi vam omogućila da u što kraćem roku obezbijedite odgovor na moj 

zahtjev po članu 50 Poslovnika Skupštine Crne Gore broj: 05-02-73 od 11. 07. 2013. 

godine koji sada dostavljam i u formi poslaničkog pitanja, a da pri tom nemate 

dilemu u smislu kršenja odredaba Zakona o zaštiti podataka o ličnosti, prethodno 
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sam tražila  i dobila Mišljenje Agencije za zaštitu podataka o ličnosti i slobodan 

pristup informacijama u kojem se kaže da dostavljanje navedenih kopija nije u 

suprotnosti sa Zakonom. U prilogu navedenog zahtjeva po članu 50 Poslovnika sam 

Vam dostavila pomenuto Mišljenje Agencije za zaštitu podataka o ličnosti i slobodan 

pristup informacijama koje Vam ponovo dostavljam i u prilogu poslaničkog pitanja. 

Odgovor traži i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Raško Konjević, ministar unutrašnjih 

poslova, a Snežana Jonica je komentarisala odgovor. 

 

6. Poslanik mr DRITAN ABAZOVIĆ 

          Zašto pripadnici Uprave policije već godinama nijesu u stanju da omoguće 

nesmetan prolaz kroz regionalni put  R-17 (označen kao katastarska parcela broj 

1405 Javni putevi, upisana u L.N. br. 110 Gornji Štoj, kao državna svojina - Morsko 

dobro) Ulcinj - Ada Bojana na kojem je postavljena naplatna rampa; zbog čega 

policija ne reaguje i omogući prohodnost ovog ptunog pravca; da li je za Ministarstvo 

unutrašnjih poslova samovolja pojedinaca važnija od primjene zakona; kada ćete 

omogućiti nesmetan prolaz kroz ovaj putni pravac i da li ćete preduzeti disciplinski 

postupak protiv onih koji su do sada odbijali to da urade? 

Odgovor traži i u pisanoj formi.  

         Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Raško Konjević, ministar unutrašnjih 

poslova, a mr Dritan Abazović je je komentarisao odgovor. Proceduralnu intervenciju 

koristio je poslanik Goran Tuponja. 

 

7. Poslanik ZORAN MILjANIĆ 

Da li su u toku 2009. i 2010. godine, nad licem Darkom Šarićem, rođen: 21. 

10. 1970. godine, od strane Uprave policije, sprovođene mjere tajnog nadzora? 

Odgovor traži i u pisanoj formi.  

         Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Raško Konjević, ministar unutrašnjih 

poslova, a Zoran Miljanić je komentarisao odgovor. Proceduralnu intervenciju koristili 

su poslanici Srđan Perić i Borislav Banović. 

 

 Ministru poljoprivrede i ruralnog razvoja: 

 

1. Poslanik VELIZAR KALUĐEROVIĆ 

         Vlada Crne Gore i Glavni grad Podgorica su 19. 06. 2013. godine zaključili 

Ugovor o kupoprodaji akcija Novog duvanskog kombinata Podgorica - AD sa 

Konzorcijumom „Primat Kompani“. Članom 3.1.1.6. Ugovora obavezali su se da na 
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kupca Novog duvanskog kombinata prenesu licencu - brend za proizvodnju i promet 

cigareta Lovćen, Point, Winsent. Pitam: Na kojem propisu ili drugom aktu Vlada 

temelji pravo da ugovornim aranžmanom sa kupcem Novog duvanskog kombinata 

Podgorica raspolaže licencom - brendom za proizvodnju i promet navedenih cigareta 

koje predstavljaju imovinu potpuno drugog pravnog subjekta, a to je DKP u stečaju, i 

pri tom je Vlada navedenu transakciju učinila bez saglasnosti DKP - AD u stečaju; 

Takođe tražim odgovor na pitanje zbog čega je ovo pravo izuzetne vrijednosti, koje je 

stvarano gotovo čitav jedan vijek, Vlada namjerila da prenese na privatne firme 

kojima je prodala Novi duvanski kombinat, potpuno besplatno; da li se i ovim 

nezakonitim i nedomaćinskim aktom raspolaganja,  Vlada definitivno legitimisala da 

se prema Planu reorganizacije DKP u stečaju odnosi kao da ne postoji i da je u 

projekat njegovog uništavanja ušla da bi se oslobodila manjinskih akcionara, 

otimajući im 48,8% akcija u tom kolektivu, i da je formiranje Novog duvanskog 

kombinata bila samo prelazna faza za stopostotnu privatizaciju DKP-a, odnosno 

predaje u ruke privatnim licima svih prava na proizvodnju i promet cigareta iz 

proizvodnog programa DKP-a? 

Odgovor traži i u pisanoj formi.  

          Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Petar Ivanović, ministar poljoprivrede i 

ruralnog razvoja, a Velizar Kaluđerović je komentarisao odgovor. 

 

2. Poslanik SULjO MUSTAFIĆ 

          Šta će preduzeti Vlada, odnosno resorno Ministarstvo, u cilju rješavanja 

probelma vodosnabdjevanja područja naselja Sveti Ivan - Mala Volujica u Baru? 

Odgovor traži i u pisanoj formi.  

          Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Petar Ivanović, ministar poljoprivrede i 

ruralnog razvoja, a Suljo Mustafić je komentarisao odgovor. 

 

3. Poslanik ANDRIJA POPOVIĆ 

         Zašto domaća poljoprivredna proizvodnja nema kvalitetnu podršku od strane 

naše države? 

         Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Petar Ivanović, ministar poljoprivrede i 

ruralnog razvoja, a Andrija Popović je komentarisao odgovor i postavio dopunsko 

pitanje: Zašto se uvozi mlijeko iz inostranstva po damping cijenama? 

 

         dr Petar Ivanović, ministar poljoprivrede i ruralnog razvoja odgovorio je na 

dopunsko pitanje. 
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        Ministru prosvjete: 

1. Poslanik SRĐAN PERIĆ 

        Da li je moguće da bi raspodjela besplatnih udžbenika učenicima proizvela 

nepremostivi problem u obrazovnom sistemu? 

       Odgovor traži i u pisanoj formi.  

       Odgovor na poslaničko pitanje dao je Slavoljub Stijepović, ministar prosvjete, a 

Srđan Perić je komentarisao odgovor. 

 

 

*  *  * 

 

Śednica je završena 25. jula u 15 sati i 30 minuta. 

 

 

 Fonografske bilješke śednice čine sastavni dio ovog  zapisnika. 

 

 

    Broj 00-61/13-11/1 

    Podgorica, 25. jul 2013.godine 

 

 

SKUPŠTINA CRNE GORE 25. SAZIVA 

 

 

GENERALNI SEKRETAR                                                      PREDŚEDNIK 

  mr Damir Davidović          

                                                                                         Ranko Krivokapić 

 

 

 


